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PROCES - VERBAL 
ŞEDINŢĂ  EXTRAORDINARĂ  DE ÎNDATĂ  

07.06.2022 

Încheiat astăzi, 07.06.2022, în cadrul şedinţei extraordinare de îndată  a Consiliului local al Municipiului 
Tecuci, care are loc la Casa de Cultură  a Municipiul Tecuci, Sala Studio - ora 12 o. 

edinţa Consiliului Local de astăzi este îiegistrată  audio-vi1eo. 
D1. Secretar General Boran George - Bună  ziva, deschidem lucrările şedinţei extraordinare de îndată  

din data de: 07 iunie 2022, o să  fac prezenţa: Bîrzu S.- prezent; Cîmpanu T. - prezent; Drăgan o.C. - prezent; 
Durnbravă  A.R. —prezent; Grama F..I. - prezent; Istrate D. - absent motivat; Leonte I. - prezent; Miron C.N.-
prezent; Miron - Dumitrescu D.D., Paraschiv M.M.,- prezent; Pascal R. - prezent, Pădure A.L. - prezent, Pelin 
E.D.- prezent; Radu G.B.- prezent, Radu V. - prezent; Sandu A.-prezet, Susanu B.B. - prezent , Ursulică  C.-
prezent şi Voiea I. - absent motivat. 

Din 1 9 consilieri locali în funcţie sunt prezenţi 1 7, avem cvorum. Având în vedere că  dl. Voinea Ionut 
este preedinte de edinţă  ales pentru următoarele 3 luni i 1ipsete astăzi, o să  alegem un preedinte de edinţă  
pentru edinţa de astăzi, ca să  prezideze lucrările de astăzi. Vă  rog să  propuneţi preedinte de edinţă. 

D1. Ursulică  C.- 11 propune pe dl. Cîmpanu T. 
D1. Secretar General Boran George - Mai sunt alte propuneri ? Cine este pentru? 
Se înregistrează  9 voturi pentru i 8 abţineri ( Bîrzu S., Dumbravă  A.R., Leonte I., Pelin E.D., Radu 

G.B., Radu V., Sandu A., Susanu B.B.) 
Domnul Cîmpanu T. este preedinte pentru edinţa de astăzi. 
D1. Cîrnpanu T. - Bună  ziva domnule Primar, domnilor consilieri, dau cuvântul dornnului Primar pentru 

a ne expune ordinea de zi. 
D1 Primar - dau citire Dispoziţiei nr. 553/ 06.062022, cu următoarca ordine de zi: 
1. Adoptarea procesului-verbal al edinţei ORDINARE din: 31.05.2022. 
2. Proiect de hotărâre nr.66/ 16.05.2022 privind aprobarea Bugetului iniţial centralizat de venituri i 

cheltuieli i a Programului de investiţii pubice pe grupe de investiţii i surse de finanţare al U.A.T. Municipiul 
Tecuci, pe anul 2022. 
D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T- Dacă  sunt observaţii, întrebări, comentarii. Nefiind supunem la vot 
ordinea de zi propusă  de dl Primar. 

Se înregistrează  unanimitate de voturi pentru. 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: Adoptarea procesului-verbal al edinţei ordinare din: 31.05.2022. 

Dacă  sunt observaţi, întrebări, comentarii. 
Se supune la vot procesul-verbal al edinţei ORDfNARE din:• 3 1 .05.2022. 
Se înregistrează  15 de voturi ,,pentru i 2 abţineri (dl.Bîrzu S., dl.Susanu B.B.). 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr.66/ 16.05.2022 privind aprobarea 

Bugetului iniţial centralizat de vcnituri i cheltuieli i a Programului de invcstiţii pubice pe grupe de 
investiţii i surse de finanţare al U.A.T. Municipiul Tecuci, pe anul 2022. 

D1.Preedinte de edinţă  Cîmpanu T.- Referitor la acest proiect avem i două  amendamente, cărora a 
dori să  le dau citire după  care trecem la dezbateri i la aprobarea sau neaprobarea bugetului propus. 

Amendarnent nr. 396 la Proiectul de hotărâre nr.66/ 16.05.2022 privind aprobarea Bugetului iniţial 
centralizat de venituri i cheltuieli i a Programului de investiţii pubice pe grupe de investiţii i surse de 
finanţare al U.A.T. Municipiul Tecuci, pe anul 2022 - text original Anexa nr 5 - Bugetul creditelor interne 
Veniturile bugetului de dezvoltare 25.600,00 mii lei. 1. Operaţiuni financiare 25,600,000.00 lei. 
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Cheltuielile bugetului de dezvoltare 25,600,000.00 lei. 1. Capitolul 84.02 - Transporturi 25,600,000.00 lei 
Estimări 2023: 3,000,000.00 lei. 

Text modificat: Anexa nr 5 - Bugetul creditelor interne. Veniturile bugetului de dezvoltare O Iei, 
1.Operaţiuni financiare 0 lei. Cheltuielile bugetului de dezvoitare O lei. 1. Capitolul 84.02 - Transporturi 0 lei 
Estimări 2023: 28,560,000.00 lei. 

Motivatia: ţinând cont de contextul economic actual i de indic1e robor în continuă  cretere, propun 
rnutarea investiţiilor legate de credit pe anul 2023 i actualizarea graficului de la Comisia Locală  a 
Imprumuturilor locale conform legii. Proiect iniţiat de dl Pascal. 

Amendament nr. 397 la Proiectul de hotărâre nr.66116.05.2022 privind aprobarea Bugetului iniţial 
centralizat de venituri i cheltuieli i a Programului de investiţii pubice pe grupe de investiţii i surse de 
finanţare al U.A.T. Municipiul Tecuci, pe anul 2022 - Text original Capitolul 84.07-Transporturi - A. 
Obiective (proiecte de investiţii în continuare - Buget credite interne - 71 Active nefinanciare: 
1.Modernizare străzi -etapa II-LOT2- valoare 25000,00 lei din care: 2022-22000,00 mii lei, 2023 - 3000,00 mii 

lei (estimare) . 
2.Reabilitare str. Mircea Vodă, str. Alecu Russo, str. Ioniţă  Hrisanti, Str. Siretului (proiectare si execuţie) 
2690,00 mii lei 	 . 
3.Modernizare str. Unirii, str. Traian (proiectare i execuţie) - 910,00 mii Iei. 

Text modificat: Capitolul 84.07-Transporturi - A. Obiective (proiecte) de investiţii în continuare 
- Buget local- 71 Active nefinanciare: 
1.Modernizare străzi - etapa II-LOT 2- valoare 25000,00 mii lei din care: 2022 - 0 mii lei, 2023— 25000,00 mii 
lei (estimare). 
2.Reabilitare str. Mircea Vodă, str. Alecu Russo, str. Ioniţă  Hrisanti, Str. Siretului (proiectare i execuţie) - 0 mii 
lei, 2023 - 2690,00 mii lei (estirnare). 
3.Modernizare str. Unirii, str. Traian (proiectare i execuţie) - 0 mii lei, 2023 - 910,00 mii lei (estimare). 

Motivaţia : Datorită  situaţiei economice actuale i modificării ratei robor aflată  într-o cretere 
accelerată, iuodificăm suma alocată  (previzionată) în lista de investiţii pentru cele 3 proiecte de dezvoltare. 
Ţinând cont că  bugetul este o previziune aceste sume pot suferi modificări în urma rectificărilor bugetare. 

In urrna apobării bugetului i a listei de investiţii vă  rugăm să  actualizaţi la Cornisia de autorizare a 
Imprurnuturilor locale anexa ce cuprinde surnele aprobate conform bugetului votat, cât i la urrnătoarea 
rectificare bugetară  a se avea în vedere corectarea sumelor prevăzute în buget conform valorilor (preţurilor) din 
contractele de achiziţie publică. Proiect iniţiat de domnul Pascal Remus. 

Avem un răspuns de la D.G.E către Comisia nr. 1 a Consiliului Local Tecuci, în atenţia domnului 
consilier Pascal Remus. 

Ca răspuns la amendamentele nr.396 i 397/07.06.2022, vă  comunicăm că  la data prezentei Municipiul 
Tecuci are surne încasate (venituri) - trageri din credit - care au fost utilizate pentru plăţile aferente lucrărilor de 
investiţii pentru cele trei obiective. 

Din punctul de vedere al atribuţiilor Serviciului buget al U.A.T Municipiul Tecuci, considerăm că  
amendamentele nu pot fi puse în aplicare, nerespectându-se Legea contabilităţii nr.82/1991 republicată  cu 
modificările i cornpletările ulterioare, Legea 98/2016 privind achiziţiile publice cu modificările ulterioare i 
Legea nr.273/2006 privind finanţele publice locale cu modificările i completările ulterioare. Semnată  de catre 
Direetor general Ţăpoi Nicoleta, ef Serviciul buget - contab.ilitate, Cristea Mariana. 

D1. Prirnar - Arn luat act iară i de alte două  amendarnente pe care clumneavoastră  le-aţi propus la 
proiectul de buget. tiţi foarte bine situaţia în care se af1ă  Tecuciul astăzi este datorată  celor două  amendamente 
depuse în martie tot de dumneavoastră, la care aţi spus că  sunt legale i nu vor afecta bugetul sub nici o formă, 
iată  că  astăzi suntem în luna iunie i Municipiul Tecuci nu mai încasează  cote defalcate de la finanţele publice. 
Ce înseamnă  acest lucru? Inseamnă  că  luna aceasta pe data de 1 0 când va trebui să  achităm salariile către 
aparatul de specialitate al primarului, dar i către celelalte instituţii de cultură, Biblioteca, Casa de Cultură, 
Muzeu, Direcţia de asistenţă  socială, Poliţia Locală, nu avern bani să  facem acestă  plată, pentru că  din luna 
rnartie, aprilie noi am funcţionat pe parte de cheltuieli, salarizare din ceea ce am încasat din taxe i impozite 
locale. Avem 3 luni de zile de când sumele defalcate de la finanţele publice sunt sistate. De ce sunt sistate? 
In conformitate cu legea, dacă  în termen de 45 de zile de la aprobarea bugetului naţional, U.A.T.-ul nu îi 
aprobă  bugetul se sisteăză  alimentarea cu cote defalcate. Acolo suntem. Asta ârn păţit i noi i nu prirnim cote 
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defalcate până  nu primim un buget valid. Am luat act de amendamentele pe care dumneavoastră  le-aţi făcut, 
concluzia la prima vedere este una simplă. Acum sunteţi de acord cu împrumutul, dar nu sunteţi în 2022, sunteţi 
în 2023, dei parte din cheltuieli sunt facute. Eu vă  spun că  modalitatea în care aţi întocmit aceste amendamente 
vor duce fix la punctul în care am fost cu bugetul în martie 2022 i nu facem altceva decât să  pierdem timp că  
tot în instanţă  vom ajunge. Nu ştiu care este strategia dumneavoastră, nu ştiu ce vi se spune la partid, dar eu vă  
spun că  ohtaie de joc mai mai•e ca ceea ce se întâmplă  astăzi îi:ionsi1iu1 Local, nu ştiu dacă  tecucenii au mai 
trăit vreodată. Suntem în luna iunie, nu am turnat un metru de asfalt pe contratcele noi i avem contracte atât pe 
buget propriu cât i pe partea de creditare. Nu este normal! Sunt alte municipii care sunt departe. Va veni luna 
iulie când Guvernul va face prima rectificare, iar celelalte municipii din ţară  vor face i ele rectificări pentru ai 
aeza cheltuielile la jumătatea anului. Iată  că  noi nu am reuit să  semnăm un contract nou anul acesta, dei avem 
finalizate câteva licitaţii destul de importante i cred că  îmi daţi dreptate că  str.Transilvaniei, Tudor Pamfile, 
Nicoresti este foarte circulată, la fel cum este i str. Plugului i Matei Basarab, sunt •străzi de o importanţă  
extrem de mare ş  trebuie să  onorăm ceea cei doresc tecucenii. In aceeai măsură  avem licitat toată  zona de 
interblocuri toată  zona de la Cinaatât pe stânga, cât i pe dreapta. Oamenii respectivi aşteaptă  o schimbare, o 
modernizare, noi nu suntem în stare să  le oferim această  schimbare/modernizare, nu vreau să  mă  cert cu nimeni. 
Persoanele cu handicap pe data de 1 0- 1 5 cand vor trebui să-şi încaseze indemnizaţiile, atât de necesare nu vor 
avea de unde. Puneţi-vă  Î dumneavoastră  în situaţia lor i poate aveţi altă  percepţie. Eu vă  rog/propun să  
retrageţi aceste amendamente i haideţi să  votăm acest buget să  ne apucăm de treabă. Lăsaţi ordinele de la 
partid că  sunteţi tecuci, trăiţi în orau1 acesta. Istoria ne va judeca pe fiecare în parte, atât pe rnine, cât i pe 
dumneavoastră. 

Aveţi posibilitatea să  retrageţi aceste amendamente i să  mergem mai departe cu acest buget, iar dacă  
sunt problerne sau dacă  vreţi să  facern cornpletări, cu siguranţă  luna viitoare se fac rectificări, le discutăm. 

Este o situaţie neplăcută, dar poate ar trebui totuşi să  înţelegem. Avem furnizori de plătit, nu am putut să-i 

plătesc. Avem docurnentaţii i dornnul Pascal este unul care ştie partea asta de fonduri europene, cât i domnul 
Cosrnin Miron, trebuie să  începern să  facem docurnentaţii pentru PNRR, că  îrnpreună  am atras aproximativ 23 
milioane de euro. Eu cred că  cel mai corect este să  retragern aceste amendamente i să  dărn drurnul la bugetul 

acesta, să  ne dea finanţele în cel rnai scurt termen, banii, ca să  putem să  dăm salariile la oarneni, să  putern da 

indernnizaţiile, să  nu rămânern fără  salubritate, făra ilurninat public. Ce încasăm noi zilnic, undeva la 20000 - 

25000 lei, în 10 zile încasăm 2 rniliardejumătate - nu ne ajung banii. 
D1. Pascal R. - La arnendamentele facute am primit un răspuns de la D.G.E. că  au fost ok data trecută  

că  au tras bani, nu mai înţeleg nirnic, se contrazic, noi nu avern nici o problemă, noi am venit să  votăm bugetul. 

Cu acele două  amendamente pe zero, tiţi problema cu împrumutul. Eu v-arn făcut un scadenţar, luăm 6 

milioane, dăm înapoi 12, la ora actuală. Noi vrem să  votărn bugetul cu cele două  amendarnente pe zero, o să  
aveţi rectificări lunile viitoare, curn aţi spus dumneavostră, în luna iulie. Acum bugetul este echilibrat, pentru că  
în rnartie când aţi avut cele două  arnendamente, arn dat jos venitul ş  doamna contabilă  nu a rnai echilibrat în 

urrna amendamentelor. Nu era 1 latitudinea d-nei contabile să  echilibreze bugetul atunci? 
Noi vrem să  votărn bugetul, dar haideţi să  ajungern la un consens să-1 votăm fără  acest îrnprurnut. 

Nu 1-am rnai taiat acum, 1-am echilibrat de la venituri, este sirnplu. 
D1. Primar - Dacă  vrem să  renunţăm la acest îrnprumut avern o singură  ansă, să  stabilim cine p1ătete 

cele 6 miliarde. 
D1. Pascal R. - Facem o comisie, o numiţi durnneavoastră, luaţi pe cineva de la P.S.D, P.N.L Acest 

grafic la Comisia locală  a îrnprurnuturilor se actualizează  până  în luna august a fiecărui an. Noi nu renunţăm la 

împrumut, rnomentan. 
D1. Prirnar - Avern contract cu Eximbank, cu constructorii - ce facern cu acestea? Că  mă  atept la un 

proces din partea constructorului, noi în baza faptului că  nu avem buget i-arn dat sistare la lucrări pentru că  nu 

am curn să-1 plătesc. S-ar putea contructorul să  spună  - eu, am câtigat un contract mare, care îmi asigură  de 

lucru pentru tot anul 2022, eu nu arn mai luat alte contracte pentru că  nu puteam să  mă  întind mai mult decât îmi 

este pătura. S-ar putea să  ne trezirn cu un mare proces i eu zic că  o să-1 pierdem. 
D1. Pascal R. - Din punct de vedere economic nu ştiu dacă  constructorul mai poate să  mai ducă  

lucrarea la bun sfârit. Adica milionul pe care 1-aţi făcut economie în buget nu se vede, în bugetul trimis la 
aprobare sunt vechile surne de la vechile contracte, nu au fost actualizate în urma contractelor de achiziţie 

publică, economia nu este scriptic în buget. • 
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D1. Primar - Noi am facut o licitaţie mai ieftină  cu un milion de euro, dumneavoastră  spuneţi că  nu am 
facut economie? Bugetul se rectifîcă  de 7 ori până  la finalul anului, nu este nici o problemă. Noi nu avem un 
buget valid astăzi. Noi suntem cu bugetul suspendat. 

D1. Preedinte de edinţă, Cîmpanu T.- Mai aveţi ceva de adăugat? 
D1. Pascal R.- O să  mergem în instanţă, o să  ne constituim parte i o să  vă  demonstrez că  avem 

date cu proiectul de hotărâre cu bugetub 
D1. Primar - O să  vedem ce o să  spună  instanţa. 
D1. Preedinte de edinţă, Cîmpanu T.- O să  lăsăm instanţa să  decidă. 
D1. Pascal R.- Incă  o dată, repet la actualizarea pe care o am eu, astăzi luăm 6 milioane i dăm înapoi 

12 milioane de euro. 
D1. Primar - Domnul Pascal, vă  întreb altceva. In momentul când vechea structură  a Consiliului local a 

facut acest împrumut, nu a mai pus nimeni problema cât dăm, cum dăm. Astăzi si.intcm în situaţia în care avem 
acest împrumut i cu care legea mă  obligă  să  merg mai departe. Dacă  renunţăm la acest împrumut, îmi spuneţi 
dumneavoastră  cine p1ătetcei 6 miliare? 	-- 

D1. Pascal R.- Noi nu închidem creditul, nu aţi înţeles? 
D1. Primar - Păi ce facem? 
D1. Pascal R. - Scoatem un nou scadenţar şi-1 mutăm pe anul 2023. 
D1. Primar- 	i la Comisia de aprobare a Irnprumuturilor locale, îţi rnută  pe celălalt an, în limita 

disponibilităţilor, dar la solicitările mari. 
D1. Pascal R. - Până  în luna august vin acele solicitări. 
D1. Primar - Eu arn înţeles ce spuneţi, putem să  mutăm aceti bani doar în limita unor disponibilităţi i 

foarte bine înterneiat, nu poate constructorul să  se închidă  pe ceea ce i-a asumat, mai ducern la anu, dar noi deja 
am dus, ca să  nu plătirn penalităti. Vă  mai spun o chestiune vedeţi că  datoria publică  a României nu este o 
chestiune cu care ne jucărn. astăzi o luăm, mâine nu o luăm, e o chestiune foarte serioasă, iar amendarnentele 
dumnaeavoastră, au spus specia1itii de la Instituţia Prefectului că  nu respectă  legea, au spus i cei de la ANAF 
că  nu respectă  legea. 

Dl. Pascal R.- 	Instituţia Prefectului verifîcă  legalitatea lor, nu i conţinutul. Eu mă  îndoiesc că  acele 
amendamente nu respectă  O.U.G. nr.57!2019, au fost facute la fel ca celelalte amendamente. 

D1. Prirnar - Celelalte arnendarnente au fost acceptate? 
Dl. Pascal R.- Nu le-ati rnai trimis ş  iniţial d-na contabilă  a trirnis un buget fără  acele amendamente. 
Dl. Primar- Nu puteau fi puse în aplicare. 
Dl. Presedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T - Suntambiţii ş  de o parte i de alta nu-i nimic constructiv. 
D1. Leonte I.- Pun o întrebare d-lui Prirnar. In ideea că  astăzi nu vor fi retrase cele două  amendamente, 

domniile lor având rnajoritate s-ar vota proiectul de buget, vom ajunge în situaţia din martie. 
Dl. Prirnar - Este de două  luni de zile în instanţă, o să  avern un termen probabil pe la fînalul anului, 

asta se va întâmpla prin vQtarea celor două  arnendamente propuse. 
D1. Leonte I. - După  părerea rnea este premeditată  luna septernbrie sau octombrie pentru a găsi soluţii 

pentru buget. 
D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T- Ce se întâmplă  în septembrie octombrie, domnule Leonte ? 
D1. Leonte I - Se va pronunţa instanţa care va spune că  ... după  părerea mea persistăm în a desconsidera 

Direcţia Economică  a Primăriei Tecuci, spunând că  cei care fac parte din aparatul de specialitate nu au nici o 
valoare, după  modul în care se citeste, se interpretează  orice din răspunsul unei Direcţii, îi desconsiderăm ca 
când noi am deţine controlul absolut. Eu dacă  a fî facut un arnendarnent i Direcţia Economică  îmi dădea un 
astfel de răspuns, consider în calitate de consilier local, că  m-a fi putut îndrepta în potriva Direcţiei în particular, 
nu ca persoană  fîzică, ca i consilier, că  suntem o comunitate cu un buget blocat, doar aa că  Direcţia Economică  
nu are dreptate i că  totul cste ilegal. În cazul colegului, domnul Pascal, cred că  din rnartie ar fî trebuit să  se 
înderepte curnva îrnpotiva Direcţiei economice, nu se doreşte decât o blocare efectivă  a bugetului. Noi vom 
ajunge în septembrie pentru că  se intră  în vacanţajudiciară. Mulţumesc! 

D1. Pascal - Este facută  plângere. 
D1 Radu G.B. - Eu nu înţeleg de ce împrurnutul este bun la anul i anul acesta nu, nu se poate asfalta. 

Programul masă  caldă, anul trecut 322 de copii de la coa1a nr. 7, cele 3 grădiniţe, abandonul scolar, mulţi copii 
veneau la coală  pentru acel pacheţel, anul acesta nu s-a mai primit, de asemenea la începutul iernii s-a defectat o 

4 



centrală, prin amabilitatea d-lui de la Romstal, a pus-o pe poziţie funcţionează, aceti copii au avut căldură, nu 
s-a plătit nici în ziva de astăzi centrala respectivă. Deasemenea, acum 2 săptîmâni m-a sunat d-na directoar de la 

coa1a nr. 7 a fost sistată  alimentarea cu gaz, s-a pus sigiliu i multe alte probleme la alte şcoli. Haideţi să  găsim 
o soluţie, mai avem puţin timp i se taie .iluminatul. Haideţi să  găsim o soluţie i să  rezolvăm. Dacă  ne lungim cu 
împrumutul i ne lungim, la anul, noi avem nevoie de bani acum, împrumutul acum trebuie. Ce facem cu cei 
bolnavi, ce facem cu asfaltările, cu salariile? 	 Am,ajuns să  ne bată  lumea obrazul la toţi- P.N.L_P...$.D., 
independenţi. 

D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T - Eu rămân la părerea că  se poate găsi o soluţie, de la începutul 
anului U.A.T.-ul stia că  P.S.D i U.I.P.T nu vor vota bugetul cu împrumut, trebuia găsită  o soluţie, eu nu dau 
soluţii . 

D1. Primar - Nu pot găsi o soluţie când am nite contracte în continuare, eu trebuie să  respect în primul 
rând legea. Dumneavoastră  schimbaţi regulile în timpuljocului i mă  puneţi pe mine să  găsesc soluţi? 

D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T - Vă  rog să  nu mă  certaţi. 
D1. Prirnar = .Vă  explic frumos ca să  înţelegeţi, dumneavoastră  Y,niţi i spuneţi să_găsească  priamrul 

soluţii. 
•D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T.- U.A.T-ul,• nu primarul. 
D1. Primar - U.A.T.-ul ce să  facă, că  nu se poate. A făcut prirnarul acesta, sau Consiliul acesta, acest 

împrumut, 1-au făcut cei care au fost înainte, ce să  facem. 
D1. Radu G.B.- Era administraţie P.S.D. i acum s-a schimbat primarul P.N.L., nu este bun împrumutul, 

poate pe viitorul mandat... 
D1. Viceprimar Drăgan O.C.- Ca să  ne întoarcem la ace1ai împrumut, hotărârea noastră  era cu mult 

înainte de a semna dl Primar împrumutul, când am iniţiat o hotărâre i mă  bucur i arn să-1 rog pe dl. Secretar să  
studieze i pe portalul Ministerului Justiţiei, se va vota, poate luna viitoare, de abuz în serviciu, pentru 
funcţionarul public care refuză  să  pună  Ia dispoziţie tot ce înseamnă  hârtie pentru adoptare, i ne referim la cei 
din administraţia publica, dornnul Borsan, adică  noi ne-am pronunţat de atunci, vrem să  adoptăm hotărârea 
Consiliului Local cu îrnprurnutul. Nu se tia poziţia noastră? Se tia foarte bine, era în aprilie 2020, înainte de a fi 
semnat împrurnutul care a fost semnat în august, i era foarte simplu. Cum adică  noi nu am tiut că  nu vrem, era 
îaninte de a fi semnat. De ce să  ne minţirn de fiecare dată, că  era sernnat împrurnutul, nu era semnat, atuncea 
putearn să-1 tăiern. Hotărârea judecătorească  a spus că  împrurnutul este valid, nu te obliga la sernnare.. .Daca 
atunci trecea hotărârea de Consiliu Local, irnprurnutul era terminat, stopat. 

D1. Primar - Cine plătea penalităţile? vă  întreb pe dumneavoastră. Durn•neavostră  faceţi confuzie între 
Comisia de aprobare a împrumuturilor locale i •Eximbank, iar cele două  amendarnente au dus la blocarea 
bugetului. 

D1. Viceprimar Drăgan O.C.- Nu era semnat împrumutul, încă  o dată  repet. Si aprobarea graficului 
trebuia trecută  prin Consiliul local, noi nu am aprobat aa ceva. 

D1. Pascal R. - Da, graficul de la îrnprurnut nu a fost aprobat, trecut prin Consiliul Local. 
D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîrnpanu T - Asupra legalităţii se vor pronunţa cei îndriduiţi, instanţele, 

judecătorii... 
D1. Pascal R. - Noi nu avem nimic cu bugetul, cu salariile, cu nirnic. 
D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T - Noi îl votăm cu amendamente. 
D1. Prirnar - Păi 1-aţi mai votat o dată  în martie i vă  întreb de ce nu avem buget funcţional? 
D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T - Sunt alte amendamente, mai votăm o dată  aa. 
D1. Pelin E.D. - Stau i ascult, încerc să  înţeleg o logică, un argument... chiar nu înţeleg nimic. Adresez o 

întrebare directă  colegului domnului Pascal R. de ce este foarte bine să  asfaltăm anul viitor i nu este bine să  
asfaltăm anul acesta, de ce nu trebuie să  asfaltăm nimic anul acesta? 

D1. Leonte I. - Punctul meu de vedere cred că  P.S.D. i-ar fi dorit ca acest împrumut să  ia o altă  turnură  
avea o altă  ansă  să  meargă  în instanţă  în procesul contestat de catre Prefectură  i să  solicite nu ne daţi aprobare 
că  hotărârea este legală, vă  rog frumos, noi arn adus milioane de semnături i nu vrern. In ultimele trei săptămâni 
au fost nite intervenţii ale unor oameni politici ai judeţului, al doinnului Preedinte al Consiliului Judeţean 
Galaţi i preedinte P.S.D. Tecuci domnul Fotea, îmi cer scuze, întâi domnul Stângă  după  care a urmat domnul 
Fotea ş  apoi D1. Primar. După  ce am văzut cele 3 interviuri a rezultat următorul aspect: domnul Fotea face 
următoarea menţiune: acel îrnprumut accesat de Primăria Tecuci, este datoria P.S.D Tecuci să-1 gestioneze 
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începând cu 2024, ori dumneavoastră  nu faceţi decât să  conduceţi lucrurile într-o astfel de direcţie, dl. Preedinte 
al U.I.P.T comentează  tot acolo: Luci dragă  o să  ai buget începând cu 2024, astea sunt lucruri care se găsesc i 
foarte mulţi cetăţeni le-au văzut în cadrul acelor interviuri i comentarii. 

D1. Pascal R.- Sunteţi în eroare cu comentariile, haideţi să  votăm bugetul cum este acum i facem luna 
viitoare un referendum să  vedem dacă  tecucenii sunt de acord cu împrumutul i dacă  sunt de acord, la prima 
rectificare introduceţi sumele i am terrninat. 

D1. Primar - Cum faceţi referendumul, cine p1ătete referendumul? 
D1. Pascal R - Votăm bugetul. 
D1. Primar - Eu vă  spun că  ajungem cu el blocat . 
D1. Pascal R. - Nu ajungem cu el blocat . 
D1. Primar - 	Aa aţi spus i data trecută  i 1-aţi blocat. Vreţi să  facem referendum? retragem 

amendamentele, î1 votăm, facem referendum că  avem bani ş  dacă  cetăţenii spun nu, atunci nu rămâne. 
D1. Drăgan O.C.- De unde plătim dobânda? 
D1. Prîmar -Păi dacă  nu-avem trageri. 
D1. Radu V. - Dacă  este posibil, dizolvarea Consiliului Local să  se facă  urgent? 
D1. Secretar Genaral Boran G. - Procedura o cunoateţi, după  noul Cod administrativ nu mai este aceeai 

procedură  de dizolvare ca în cazul Legii nr 20 1 5/200 1, în vechea reglementare dizolvarea se făcea prin Ordin al 
Prefectului, în noua reglementare, dacă  nu se întrunete Consiliul Local în 4 edinţe, Primarul se adresează  
instanţei de contencios administrativ, se fixează  termen de judecată  i când se termină  procesul ... proedura e 
diferită, se îndeplineste condiţia să  te adresezi instanţei de judecată, se judecă  fond, recurs i la sfârit admite sau 
respinge. 

Dl. Radu V. - Dacă  este posibil ca o delegaţie a cetăţenilor din Tecuci să  depă ească  judeţul, să  meargă  
la Primul Ministru al României care este Preedinte1e P.N.L. i la Preedintele Camerei Deputaţilor, care este 
Presedintele P.S.D., să  prezinte această  chestiune să  roage să  intervină, pentru că  sunt o alianţă  la nivel central i 
nu cred eu că  sub o alianţă  la nivel central, un ora îi poate permite să  stea să  bâltească  pe loc cu nite bani pe 
care Guvernul se chinuie să-i dea pentru cetăţeni. Dacă  e posibil ca o astfel de delegaţie să  fie împuternicită  să  
meargă  la aceti factori de decizie la nivel naţional? 

D1. Leonte I.— Nu se poate, pentru că  interesele d-lui Fotea la P.S.D. Tecuci sunt altele. 
D1. Presedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T - Supunem la vot Amendamentul nr. 396. 
Se înregistrează  9 voturi pentru i 8 împotrivă  ( Bîrzu S., Dumbravă  A.R. ,Leonte I. , Pelin E.D., Radu 

G.B., Radu V., Sandu A., Susanu B.B.) 
D1. Secretar Genaral Boran G. - Nu a trecut. Trebuie majoritatea absolută, art. 139 punct 3 - art. 5 lit. 

c), c). 
Dl. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T - Supunem la vot Amendamentul nr. 397. 
Se înregistrează  9 voturi pentru i 8 împotrivă  ( Bîrzu S., Dumbravă  A.R., Leonte I., Pelin E.D., Radu 

G.B., Radu V. , Sandu A., Susanu B.B) 
D1. Secretar Genaral Boran G. - Aceeai situaţie, trebuie rnajoritatea absolută, art. 1 39 punct 3 - art. 5 

lit. c), c). - respins. 
D1. Preedinte de edinţă, D1. Cîmpanu T - Cinci minute pauză  consultări. 
D1. Pascal R.- Propun să  facem o edinţă  extraordinară  de îndată  mâine. 
D1. Primar - Noi votăm astăzi bugetul, dacă  nu se votează  astăzi, o să  facem câte o edinţă  în fiecare zi. 
D1. Presedinte de edinţă, dl.Cîmpanu T. - Amendamentele nu au trecut domnule Secretar, înteleg. 

Supunern la vot proiectul de buget în formă  iniţială, fără  cele două  amendamente, în forma depusă  de U.AT. 
Se înregistrează  8 voturi pentru i 9 abţineri (Cîmpanu T., Drăgan O.C., Grama F.I., Miron C.N., 

Miron D.D., Paraschiv M.M., Pascal R., Pădure A.L., Ursulică  C.) 
D1. Secretar Genaral Boran G. - Bugetul nu a trecut. 
D1. Presedinte de edinţă, dl. Cîmpanu T. - Bugetul nu a trecut, ne vorn întâlni când ne va convoca din 

nou domnul Prirnar. Declar şedinţa închisă. 
Drept pentru care s-a înche 	 roces - verbal. 

	

Preşedinte de şeci1ţî 	 Secretar General Municipiul Tecuci 

	

DL Cîmpanu TIdrf 	 . George Lucian Boran 
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